
Делегат Халид Гењац поставио је сљедеће питање Централној изборној комисији 

БиХ: „Зашто Централна изборна комисија није наложила уништавање два сита за 

утискивање воденог жига на папир за штампање гласачких листића која се још увијек 

налазе у штампаријама (У Словенији „Радеча“- након избора 2010. године и у Чешкој 

„Неограф“- након избора 2012. године)?'' 

 

 


